
Van esély arra, hogy jobban menjenek dolgaink
Orbán Viktor: „Bármilyen párttal szimpatizálnak, menjenek el választani!"

Kósa Lajos, Láyer József és Orbán Viktor

R á k o s  Il d ik ó

Nyíracsád (HBN) -  Május 8-án  
ne egyszerűen csak állampolgá
ri kötelességből m enjenek el 
választani, hanem sokkal in
kább attól a reménytől vezettet
ve, hogy egyetlen voksukkal 
közrem űködhetnek az ország  
sorsának jobbra fordításában -  
e gondolatokat Orbán Viktor, 
a Fiatal Demokraták Szövetsé
gének elnöke m ondta hétfőn  
délután a Nyíracsádon tartott 
lakossági fórumon.

A fiatal demokraták vezető 
politikusa a megyében tett láto
gatása során többek között a vá- 
mospércsi önkormányzati ülésen 
is tájékozódott a település életé
ről, majd ezt követően Láyer Jó
zsef, a 4. számú választókerület 
és Kósa Lajos, az 1. számú vá
lasztókerület képviselőjelöltjei
nek társaságában vett részt a 
nyíracsádi fórumon. Itt a pártel
nök elöljáróban szólt arról, hogy 
a választópolgárok ne tekintsék 
úgy az elmúlt hat esztendőt -  a 
Fidesz megalakulásától számít
va - ,  mint a magyar nemzet éle
téből feleslegesen elpocsékolt 
időt. Ne adják fel a reményt a te
kintetben, hogy lesz még ez jobb 
is. A közgondolkodásban kezd 
olyan kép kialakulni, mintha az 
egész rendszerváltás -  mindaz, 
amit az elmúlt években megél
tünk -  valami felesleges rossz, 
elhibázott és tévesen választott 
út lett volna, mondta. Majd elis
merve azt, hogy az átalakulás 
nehézségeit az állampolgárok sa
ját bőrükön is megélték, azért 
nem feledhetők azok a történel
mi léptékű változások, amelyek 
az elmúlt hat évet jellemzik. 
„Annyit ment előre ez idő alatt 
az ország, mint ebben a század
ban egyszer sem." Hiszen kivív
ta nemzeti függetlenségét, és 
megválasztotta szabad parla
mentjét.

Igaz, hogy az elmúlt években 
a magyar parlamentről sok rosz- 
szat lehet mondani, feltehetően 
sok kritika meg is állja a helyét. 
De egyetlen dolgot nem lehet el

vitatni, ez pedig az, hogy a mi 
parlamentünk volt. Nem szabad 
feledni azt sem, hogy az elmúlt 
négy évben sikerült tulajdonosi 
biztonságot teremteni, a magán- 
tulajdon kezd kialakulni a mező- 
gazdaságban és a gazdaság más 
területén is. Négy évvel ezelőtt 
nem volt olyan kormánya az or
szágnak, amely úgy gondolta 
volna, hogy a határokon túl élő 
magyarok létezésében felelőssé
get és kötelességet kell látni -  
mondta értékelésében Orbán 
Viktor, majd a jövőről szólt.

Van esély arra, hogy jobban 
menjenek dolgaink. Minden elő
feltétel adott ahhoz, hogy sike
res gazdaságpolitikát folytasson 
ez az ország. A térség országai

közül itt a legképzettebb a mun
kaerő, a szürkeállományt tekint
ve nem állunk rosszul, és vilá
gos elképzelésekkel, egységes és 
higgadt, átgondolt politikát foly
tató kormányzással előbbre lehet 
jutni. De senki ne várja azt, hogy 
szeptemberben vagy akár egy év 
múlva kolbászból lesz a kerítés. 
Csak apró lépésekkel lehet elő
remenni.

Orbán Viktor szólt arról, hogy 
míg négy évvel ezelőtt 78 egyé
ni kerületben indított jelöltet a Fi
desz, addig ez a szám a mostani 
választáson már 173. A pártelnök 
szerint a Fidesz az elmúlt négy 
évben tanult annyit, hogy tudják 
vállalni a kormányzati felelőssé
get. Majd végül arra ösztönözte
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a hallgatóságot, hogy bármilyen 
párttal szimpatizálnak is, menje
nek el szavazni, mert nem mind
egy, hogy milyen kormánya lesz 
a következőkben az országnak. 
Aki nem megy el választani -  
mondta - ,  az lemond arról a jo
gáról, hogy kritizáljon, mert szá
mon kérni csak akkor van erköl
csi alap, ha az állampolgárok szá
mára felkínált felelősséggel, az
zal az egyetlen vokssal maga is 
részese a jövőnek.

A fórumon a régi vezetők el
számoltatásáról, a sortüzek, az 
ávósok felelősségre vonásáról, a 
privatizációról, a közbiztonság
ról, a földkiadó bizottságok mű
ködéséről kérdezték a pártelnö
köt.


